
 
 בס"ד 

 

 פסק הלכה 

 

 .לא יהין שום אדם להתחסן בחיסון נגד הקורונה

 

 .חובה לשמור על הילדים ואפילו במניעת שליחתם לבתי הספר

 

 .כאשר מיליארד בני אדם יחוסנו נשקול את פסק ההלכה בשנית 

 

אנו ציבור היראים לדבר ה איננו בשר תותחים ובוודאי לא שפני  
 .ניסיון של שום גורם

 

 בברכה 

 אהרן יצחק שטרן 

 

 

 !יהודים יקרים

לא טובות עלינו, והקב"ה מצילנו  יש להם הרבה תכניות ,הרשעים כים נגרש
 !מידם

 .בתחילת התפשטות הנגיף עוד לא זיהו את זה הרבה אנשים

היום יותר ויותר אנשים פותחים את העיניים ומבינים שיש כאן הרבה שקר  
 .'ומרמה מאחורי כל ה'מגיפה

 

 .עולמי חדש' שהרשעים רוצים להשליט בעולםיש כאן עניין של 'סדר 

זו המלחמה האחרונה לפני ביאת המשיח והתגלות מלכות שמים, מלכות 
 !בית דוד ובנין בית המקדש

עד שיבקשו את  -"אמר רבי שמעון בן מנסיא: אין ישראל רואין סימן גאולה 
וד שלשתן, שנאמר: ואחר כן יבואו בני ישראל, ובקשו את ה' אלוקיהם, ואת ד

 מלכם ופחדו אל ה' ואל טובו באחרית הימים"!

 לכן אחים יקרים זה הזמן להתחנן לה' שיביא את הגאולה ברחמים!

 !בברכה שנזכה לראות בגאולה השלמה ברחמים
 
 

 הירשם לקבלת עדכונים נחוצים!

4245214@gmail.commailto:  

 שיעורים חשיפות ועדכונים בנושא   

543-21-55-03בקו התוכן 'מגלות לגאולה':    
 

 

4245214@gmail.com

